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S Z E K S Z Á R D 

 

 

 

Tisztelt Bizottság! 

 

 

 

Egyesületünk 2010. augusztus 2-án a Mővelıdési és Oktatási Bizottság 87/2010. számú határozata 

alapján nyerte el a Szekszárd Megyei Jogú Város Kiemelkedı Mővészeti Együttese címet. A 2010-es 

évrıl szóló beszámolónkat az alábbiak szerint tesszük meg: 

 

Az általános m őködésr ıl 

 

Huszár Krisztina szakedzı és Boronkai Gabriella sportoktató vezetésével az Egyesület a bevett 

szokásoknak megfelelıen heti öt alkalommal, napi hat órában állt a fitness aerobikot és a modern 

táncot gyakorló felnıttek és gyermekek rendelkezésére. A nyári hónapokban napközis táborokat és 

balatoni sporttábort rendezve biztosította a szolgáltatás folyamatosságát. Az év során már rendszeres 

foglalkozásokat tartottunk Pécsett is, és a modern tánc és szolgáltatási szerzıdést kötöttünk a 

szekszárdi I. Béla Gimnázium Kollégiumával.    

 

Az Egyesület fellépı csapatai a szekszárdi sportágválasztón, óvodákban, iskolákban és megye 

rendezvényein népszerősítették a tevékenységünket, és a tudásukat pécsi és budapesti versenyeken 

mérették meg. Kondíciójukat két háziversenyen tartottuk fenn, és a hagyományos évzáró 

ünnepségünkön késztettük újabb bizonyításra.   

 

Közhasznú tevékenységünk részeként nyílt napon fogadtuk az érdeklıdıket, ebgyereknapot 

szerveztünk a szekszárdi kutyamenhelyen, és részt vettünk a szekszárdi Karácsonyváró Gálán.  

Összetartozásunk és büszkeségünk jelzéseként elindultunk a Magyar Marketing Szövetség honlap 

pályázatán, amelynek közönségszavazásán 338 indulót megelızve a 15. helyet értük el.  
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A pénzügyeinkr ıl 

 

Egyesületünk közhasznú tevékenységének bevétele 2010-ben évben 2.734.000,- Ft volt, ami 15 

százalékkal kevesebb mint a megelızı évben. 100.000,- Ft támogatást nyertünk az NCA pályázatán, 

és Szekszárd M. Jogú Város Önkormányzata 300.000,- Ft támogatásban részesített bennünket. A 

Wesselényi Miklós Közalapítvány 95.000,- Ft juttatásra értékelte a pályázatunkat, ám az összeg még 

nem áll a rendelkezésünkre.  

Vállalkozási tevékenységünk bevétele 230.000,- Ft-ra csökkent, ami a tavalyi év kétharmada. 

Közhasznú szervezet számára nyújtott adományként összesen 300.000,- Ft-ot, és ezt is csak a velünk 

családi kapcsolatban lévı személytıl könyvelhettünk el.   

 

Kiemelt m ővészeti együttesként 

 

Mivel a kitüntetı címet 2010 augusztusában nyertük el, ezen a jogcímem alaptámogatást nem 

élveztünk.  A feltételek teljesítésérıl: 

 

- Egyesületünk és megelızı formációja 1997 óta mőködik Szekszárd városában, 

- Elmondhatjuk, hogy mind az aerobik sport, mind a modern táncmővészet területén e 

tevékenységek szekszárdi alapítói és meggyökeresedett mővelıi vagyunk. A pécsi Apáczai 

Táncfesztálon – Tolna megye és Szekszárd egyetlen állandó képviselıjeként – csapataink az 

idén is három elsı, két második és egy harmadik helyet szereztek a közel 100 fıs 

mezınyben.    

- Valamennyi produkciónk saját koreográfia, és a szakmai zsőrik szerint kimagasló 

háttérmunkát jelez. Nyílt napjainkon és évzáró ünnepségünkön a tehetségünk és 

eredetiségünk rendszeresen bizonyítást nyer.   

- Oktatóink közel negyven fı óvódás korú gyermekkel foglalkoznak Szekszárdon és Pécsett. 

- Nem volt olyan fellépésünk, amelyet a közönség kitartó taps nélkül értékelt volna, és ne 

szerzett volna számunkra új tagokat és erkölcsi támogatókat. 

- Mint a nevünkben is szerepel, valamennyi eseményen Szekszárd városa nevében jelenünk 

meg. 

- Nem tudjuk, hogy van-e hatásunk a polgárok mővészeti ízlésformálására, de arra törekszünk, 

hogy ez pozitív irányban alakuljon. 

- Az a hitünk, hogy a munkánkkal kulturális szükségletet elégítünk ki. 

- Nincs köztartozásunk, és valamennyi elszámolási kötelezettségünket rendben teljesítjük. 

- Szekszárd városa a karácsonyváró ünnepségen kért minket térítés mentes fellépésre, 

amelynek eleget tettünk. 
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A jöv ıre vonatkozóan 

 

 

Tendenciának kezelhetjük, hogy egyre a vállalkozásoknak nincs kerete arra, hogy a 

tevékenységünket szponzorként segítsék. Egyre több az olyan magánszemély is, aki az Szja. 

kedvezmények fejében ugyan szívesen segítene minket, de a jövedelmi viszonyai miatt nincs mit 

felajánlania. Az elızıek okán egyre több az olyan gyermek, akinek a megtartása érdekében ingyen 

nyújtunk szolgáltatást.   

Nem számíthatunk arra sem, hogy a Nemzeti Civil Alapprogram valaha értékeli majd a pályázói 

referenciáinkat. Évrıl-évre tapasztaljuk azt, hogy a munkánkat értékén alul kezelik, és a számunkra 

juttatott összeg még a ténylegesen nem mőködı szervezetek támogatási mértékét sem éri el. E 

vonatkozásban jellemzınek tartjuk azt a tényt, hogy az általunk kezdeményezett, és a Civil 

Kerekasztallal közösen meghirdetett „jogi megfelelıségi vizsgálat” elvégzésére a megyénkben 

összesen három társadalmi szervezet jelentkezett, és rajtunk kívül egyedül a Gemenc Táncsport 

Egyesület felelt meg a minimális követelményeknek. (Ezen közben az NCA pályázatára az aktuális 

évben és a régióban közel 1.500 pályázat érkezett.) 

Hasonlóan nem várhatunk érdemi segítséget a Wesselényi Közalapítványtól sem. Kategóriánkban 

1225 pályázat finanszírozásáról kellett döntést hozniuk, amelynek eredményeként mi 95.000,- Ft-hoz 

jutottunk. (Az összeget még meg nem kapva, közel tízezer forint pályázati költség fejében.) 

 

Súlyos, és jövıre nézve a tevékenységünket bármikor ellehetetlenítı problémának látjuk, hogy 14 év 

után még mindig nem rendelkezünk olyan mőködési térrel, ahol nyugodtan dolgozhatunk, és amelyik 

alkalmas lenne arra, hogy a produkcióinkat gyakoroljuk és bemutassuk. Feltehetıleg nem lenne tehát 

szükségünk semmiféle anyagi támogatásra akkor, ha a Tisztelt Önkormányzat a létezésünk 

infrastrukturális körülményeit biztosítaná.   

 

Tisztelt Humán Bizottság! 

 

Egyesületünk dolgozni kíván, és teszi ezt töretlenül, minden kedvezıtlen körülmény ellenére. Ezen az 

úton is köszöni az önkormányzat támogatását, és a továbbiakban is számít a testület segítségére.  

Kérjük ugyanakkor, hogy a Bizottság a 2011-re vonatkozóan is tartsa fenn a kiemelt mővészeti 

együttesi státuszunkat   

 

Szekszárd, 2011. január 24. 

Tisztelettel: 

Huszár Krisztina 

                                                                                                                                                 Elnök 


